
PROTOKÓŁ NR 10/15 

z posiedzenia Komisji

Komunalnej 

które odbyło się 9 lipca 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00 a zakończyło o 18:30.

Uczestniczyli w nim

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca,

2. Paweł Ciszewski,

3. Krystyna Konieczna,

4. Anna Klepacz.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Mariusz Kubiak,

2. Jan Osękowski.

Porządek obrad:

1. Dotacja dla Wspólnoty Mieszkaniowej.

2. Nadanie nazwy ulicy.

3. Rozpatrzenie wniosków z protokołu nr 2/15 z 23.06.2015r.

4. Wnioski.

5. Sprawy różne- zakończenie.

Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie komisji. Komisja  przegłosowała porządek obrad bez

poprawek. W obradach komisji brał udział Pan Jan Osękowski - zarządca Wspólnoty Mieszkaniowej. 

Ad.  1  Przewodniczący  komisji  odczytał  i  omówił  projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  w  sprawie

przyznania dotacji Wspólnocie Mieszkaniowej przy ulicy 1 Maja 20 w Kowarach, na dofinansowanie prac przy

obiekcie zabytkowym. Członkowie komisji zapoznali się z wnioskiem Wspólnoty Mieszkaniowej, protokołem

Nr 1/2015 z dnia 08.06.2015 roku komisji  opiniującej wnioski o przyznanie dotacji  celowych,  decyzją nr

388/14  z  dnia  31.03.2014  konserwatora  zabytków,  decyzją  nr  178/2014  z  dnia  07.05.2014  architekta

powiatowego.

Przewodniczący komisji udzielił głosu Panu Janowi Osękowskiemu, który omówił projekt budowlany,

kosztorys przygotowany przez wspólnotę, harmonogram prac oraz odpowiadał na pytania członków komisji.

Następnie  odbyło  się  głosowanie  członków  komisji  w  sprawie  przyznania  dotacji  dla  Wspólnoty

Mieszkaniowej.

Ad. 2   Przewodniczący Komisji  odczytał  pismo właścicieli  działek budowlanych położonych przy

ulicy Jeleniogórskiej w Kowarach w sprawie rozważenia możliwości nadania nazwy ulicy, przy której znajdują

się działki budowlane wnioskodawców. Proponowana nazwa ulicy to ulica Sudecka.

Członkowie komisji zabierający głos w tej sprawie stwierdzili, że brak jest opinii formalno-prawnej w

wyżej wymienionej sprawie i nie znane są skutki finansowe w przypadku podjęcia decyzji o nadanie nazwy



ulicy Sudecka.

 Ad. 3  Przewodniczący komisji odczytał treść protokołu Nr 2/15 z dnia 23.06.2015r.

Dodatkowych  informacji  komisji  w  sprawie  zgłoszonych  wniosków  w  protokole,  udzieliła  Pani

Krystyna Konieczna. Członkowie komisji  zabierając głos na temat poszczególnych wniosków zawartych w

protokole  stwierdzili,  że  są  one  zbieżne  z  aktualnymi  potrzebami  mieszkańców  i  zostaną  przekazane  do

rozpatrzenia Pani Burmistrz.

Ad.  5  W  sprawach  różnych  członkowie  komisji  omówili  sprawę  koszenia  trawy  i  utrzymania

porządku.

Po  wysłuchaniu  wszystkich  opinii  Radnych,  Przewodniczący  komisji  zakończył  obrady  Komisji

Komunalnej.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji w zakresie wskazanym w 

decyzji nr 388/14 z dnia 31.03.2014 konserwatora zabytków oraz decyzji nr 178/2014 z dnia 07.05.2014 

architekta powiatowego.

2.  Komisja wnioskuje do Pani Burmistrz, aby odpowiedni wydział Urzędu Miejskiego wydał opinie w sprawie

nadania nazwy dla nie istniejącej ulicy i jakie z tego tytułu będą konsekwencje oraz skutki finansowe.

3. Komisja wnioskuje do Pani Burmistrz, aby odpowiedni wydział przygotował raport na temat stanu 

technicznego i prawnego zrujnowanych obiektów budowlanych w naszym mieście.

4.  Komisja stwierdziła, że koniecznie ZEZK powinien przeprowadzić kontrole w zakresie utrzymania 

porządku w obiektach, w których jest zarządca.

Komisja wnioskuje do Pani Burmistrz, aby protokół z takiej kontroli został przedłożony do wglądu Komisji 

Komunalnej.

Protokołował:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Krzysztof Gorczyca                                                                                                      Krzysztof Gorczyca

  


